
 

 
 

’s-Hertogenbosch, 31 maart 2020 

 

Vragen naar aanleiding van de uitspraak van de Raad van State over de verplaatsing van een 

pluimveebedrijf in Bergeijk. (RvS 201803156/1/R2, 26 feb 2020) 

 

Geacht college, 

Voor de aanleg van de N69 was het noodzakelijk om een pluimveebedrijf te verplaatsen van 

Veldhoven naar Riethoven. Tijdens het proces van aanvragen en verlenen van de nodige 

vergunningen is de stalderingsregeling ingevoerd. Om de voortgang van de aanleg niet te vertragen 

heeft provincie Noord-Brabant de verplichting overgenomen om de benodigde stallen te zoeken, die 

voor de stalderingsregeling nodig waren. In de uitspraak van de RVS worden de vaststelling van het 

bestemmingsplan en de verlening van de omgevingsvergunningen vernietigd. De basis van deze 

uitspraak ligt in het feit dat ten tijde van de besluitvorming de sloop van de stalderingsstallen nog 

niet was uitgevoerd, terwijl dit een eis is in de regeling. 

 

 

Wij willen u daarom graag de volgende vragen stellen: 

-Is het college bekend met deze uitspraak van de Raad van State? 

-Is het college bekend met de verplichting om stallen te zoeken die nodig waren voor de 

stalderingsregeling?  

-Is het college, net als Lokaal Brabant, van mening dat (hoewel de verworpen besluiten genomen zijn 

in Bergeijk) het hier een gedeelde verantwoordelijkheid betreft tussen gemeente Bergeijk en 

provincie Noord-Brabant? 

-Is het college in overleg met gemeente Bergeijk om tot een oplossing te komen voor deze kwestie? 

-Welke garanties kan het college geven dat de betreffende ondernemer geen nadelige gevolgen 

ondervindt van deze situatie? 

 

Wij wachten uw antwoorden op onze vragen af. 

 

Met vriendelijke groet, 

Wil van Pinxteren 

Statenlid Lokaal Brabant 

 

 


